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光棍节到了，祝愿所有有情人终成眷属，祝愿所有光棍们早日告别单身，祝愿所有凡人在尘世获得幸福，我只愿：借此短信，传递祝福!这篇关于《双十一光棍节英语祝福短信》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！ 【篇一】 1、To sweetheart o...
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【篇一】
1、To sweetheart or friend,
words can mean much.
Valentine heart to heart,
conveys a loving touch.
给我的爱人或是朋友，
一句话可以代表许多意思，
让我们传递著情人节的讯息，
也传送出爱的感觉。
2、You\'re always there for me
When things tend to go wrong
It\'s that faith you have in me
That makes our love strong
就算是我犯了错误也没关系，
是你对我坚定的信心，
让我们的爱更加
加茁壮。
3、It\'s your loving and your caring
And knowing that you\'re near
That gentle touch you have
Make my troubles disappear
是你的爱意和呵护，
知道你就在我的身边，
还有你的温柔和体贴，
让我所有的麻烦全都不见。
4、Thank you for standing behind me
In all that I do
I hope you\'re as happy with me
As I am with you
感谢你永远支持我，
不论我作了些什麼，
我希望你跟我在一起永远开心，
就像我跟你在一起时那么地快乐。
5、If I could save time in a bottle
the first thing that i \'d like to do
is to save every day until eternity passes away
just to spend them with you
if I could make days last forever
if words could make wishes come true
I\'d save every day like a treasure and then
again I would spend them with you
如果我能把时间存入一个瓶子，
我要作的第一件事就是，
把每一天都存下来直到永恒，
再和你一起慢慢度过。
如果我能把时间化作永恒，
如果我的愿望能一一成真，
我会把每天都像宝贝一样存起来，
再和你一起慢慢度过。
6、To sweetheart or friend,
words can mean much.
Valentine heart to heart,
conveys a loving touch.
给我的爱人或是朋友，
一句话可以代表许多意思，
让我们传递著情人节的讯息，
也传送出爱的感觉。
7、You\'re always there for me
When things tend to go wrong
It\'s that faith you have in me
That makes our love strong
就算是我犯了错误也没关系，
是你对我坚定的信心，
让我们的爱更加
加茁壮。
8、It\'s your loving and your caring
And knowing that you\'re near
That gentle touch you have
Make my troubles disappear
是你的爱意和呵护，
知道你就在我的身边，
还有你的温柔和体贴，
让我所有的麻烦全都不见。
9、A better love I couldn\'t ask for
With your sweet and gently way
And knowing that your love for me
Grows more everyday
我再也没法找到一个比你更好爱我的人，
能比你更加温柔和体贴，
我也深深地相信，
你对我的爱一天比一天更深。
10、We share so much together
And you always pull me through
Thank you for standing behind me
In all that I do
我们分享生命中的每一天，
感谢你带领着我
感谢你一直支持着我
不论我做了些什么
【篇二】
1、寒冬可怕，不如孤独和凄凉可怕；孤独可怕，不如持续几十年的单身可怕；几十年单身可怕，不如明年还收到这条短信可怕。光棍节快乐！
Winter terrible, terrible as lonely and sad; Single terrible terrible loneliness, not for decades; Decades single terrible, not terrible next year also received the message. Happy singles day!
2、很久很久，今天终于发现我们有着共同点，那就是：一个人吃饱，全家不饿。都是光棍，惺惺相惜，祝小小光棍节快乐，早日脱离光棍群体。
A long time, today finally find that we have in common, that is: a person to eat, the whole family not hungry. Is a bachelor, freemasonry, happy little singles day, from single group at an early date.
3、我们都是大龄青年，生活在高楼大厦的森林里面；我们都是大龄青年，至今仍是孤孤单单一个人。今天是光棍节，祝大龄单身青年们光棍节快乐！
We are all older youth, living in high-rise buildings in the forest; We are all older youth, is still are lonely one. Today is singles day, wish the older single people are happy singles day!
4、喝光棍水、*棍路，光棍不用喝老陈醋；穿光棍衣、吃光棍饭，光棍不用把脸色看；光棍的事情光棍办，光棍的节日光棍赞：光棍节快乐！
Drink water single, single path, single don\'t have to drink vinegar; Dress in single, single meal, single don\'t have to read the face; Bachelor of bachelor, bachelor\'s festival bachelor praise: happy singles day!
5、问世间情为何物，我可是大彻大悟，感情的事不能过于盲目，不是你的留也留不住，更何况人生短暂，很多东西值得珍惜，祝你光棍节快乐！
Come out between what love is, I\'m a big end, the feelings of things cannot too blind, not your leave can\'t stop, what\'s more, life is short, a lot of things worth to cherish, I wish you a happy singles day!
6、光棍好，一人吃饱全家饱；光棍好，没有旁人来缠绕；光棍好，自由生活多美妙。单身日子过到老，你的生活乐逍遥，乐呀乐逍遥！光棍节快乐！
Single is good, one family eat satisfied; Single is good, no other people around; Single is good, how wonderful life is freedom. Single life to the old, your life happy, happy life ah! Happy singles day!
7、光棍好，光棍傲，自由自在乐逍遥；光棍笑，光棍闹，午夜归家没人唠；光棍忙，光棍强，忙着交友游四方；今天光棍节，还是要祝你早日变成双截棍！
A proud bachelor, bachelor, free music at large; Bachelor, bachelor, midnight home nobody Lao; Bachelor, bachelor, busy dating quartet; Singles day today, or I wish you a speedy become shuangjieao!
8、光棍好，光棍强，孤身奋斗努力进取一肩挑；光棍乐，光棍笑，开心快活不用哄人没烦恼；光棍喜，光棍美，量身定制专属节日乐逍遥。光棍节快乐！
Bachelor, bachelor, struggle diligently enterprising alone a burden; Bachelor, bachelor laugh, happy happy without spun no worries; Bachelor, bachelor, tailored exclusive holiday joy. Happy singles day!
9、广告语趣说中光棍节，李宁：把精彩留给自己。爱多：我们一直在努力。麦当劳：你理应休息一天。金利来：男人的世界。某开发楼盘：我想有个家。
Singles day slogan boring said, li ning: the best for yourself. Love: we have been working on. McDonald\'s: you should take a day off. Goldlion: man\'s world. Some developments: I want to have a home.
10、寒冬也好，酷暑也罢，照顾好自己就好。一对儿也好，单身也罢，身体健康就好。情人节也好，光棍节也罢，过得开心就好。祝你光棍节快乐、身体健康！
Cold, heat, it is good to take care of yourself. A couple or single, it is good to health. Valentine\'s day, singles day, it is good to have fun. I wish you a happy singles day, good health!
11、过年了，新的一年里祝你：身体健康，财源滚滚，万事如意！年前有个光棍节，嘱咐你一句，一定要找个女朋友！光棍节过时你就不好玩了，该结束光棍历史了。
The New Year, New Year wish you: healthy body, the bonanza, all the best! Years ago a singles day, charge you by the way, be sure to find a girlfriend! Singles day out you\'re not funny, the end of bachelor\'s history.
12、光棍好，光棍妙，光棍的生活呱呱叫；没有吵，没有闹，光棍的日子真逍遥；自己欢，自己笑，光棍的世界真美妙。光棍节日又来到，祝你幸福甜蜜乐陶陶！
Bachelor, bachelor, bachelor life he croaked. No noise, no noise, bachelor of life is really easy; Huan, himself to smile, the bachelor\'s a wonderful world. Singles holiday came again, wish you happiness sweet of covered!
13、好消息：你可以拥有诺亚方舟的船票了。坏消息：你的船票在你的另一半手里。今天可是百年一遇的超级光棍节，赶快去找吧。祝你幸运登船，幸福无限。
The good news: you can have a ticket of Noah\'s ark. Bad news: your ticket on your partner\'s hand. But today a once-in-a-century super singles day, go to find it. Wish you are lucky boarding, happiness infinite.
14、我是光棍，一个四处漂泊的光棍，每到一落脚处，就以租房为生，居无定所，自从遇见你，我好想有个家，一个有你的家。光棍节，你若愿意，请带我回家吧！
I am a single, a vagabond single, each to a place, just rent for a living, moving around, since met you, I really want to have a home, a your home. Singles day, if you are willing, please take me home!
15、我是“*”族的族长，凡收到本短信的单身人士，可在光棍节当天免费入住我族柳暗花明又一村成双结大队出双入小队，并获得永久幸福居住证。
I am a naked tribal rulers, single people who receive this message, can be in free singles day day I race in scenes and twined ye shall enter into a double knot brigade squad, residence permit and get a permanent happiness.
16、光棍好，光棍是一生活态度！光棍好，光棍是一潮流时尚！光棍好！光棍好！光棍是一健康生活！祝大家光棍节继续发扬光棍的高尚精神！
Bachelor, bachelor is an attitude to life! Bachelor, bachelor is the fashion trend! Being single is good! Being single is good! Single is a healthy life! I wish you all a singles day continue to carry forward bachelor\'s noble spirit!
17、光是有祝福不行，就得有礼物来搭配；光是有牛运不行，就得有牛气来打底；光是有筷子不行，就得有碗来相配！今天是光棍节，祝你早日*光！
The light, that it was a blessing not need gift to match; Not have cattle shipped, alone have a bull to render; Just have chopsticks can\'t, have to have the bowl to match! Singles day is today, I wish you a speedy undressed!
18、光棍好，光棍妙，比你逍遥比你乐；无负担，无烦忧，胜君千倍不多言；偷着笑，偷着乐，今日还是光棍节；来庆祝，来祝贺，祝愿光棍乐呵呵！
Bachelor, bachelor, than you free and unfettered joy than you; No burden, no worry, wins jun one thousand times is not much, Steal to smile, steal to smile, or singles day today; To celebrate, to congratulate and wish bachelor happily!
19、问世间情为何物，不得抢有夫之妇，做得过火得打住，否则将走投无路，但是光棍节特殊，乱来只能够吃醋，编条短信送祝福，愿你节日美满幸福！
Appeared between feeling for what, not married, do too far to stop, otherwise it would be desperate, but singles day special, behave in such a way can only be jealous, text messages to send blessings, I wish you a happy holiday!
20、网友无事生非：在光棍节，变回光棍！在光棍节分手了，心里还是默默祈祷他要好好对待自己，千万不要意气做事，他的平安，是我的心愿。
The net friend much ado about nothing: in the singles day, back to bachelor! In singles day broke up, the in the mind still silent prayer he to treat yourself, don\'t feel to do things, his peace, is my biggest wish.
本文档由站牛网zhann.net收集整理，更多优质范文文档请移步zhann.net站内查找
